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PROTOKÓŁ Nr 0012.7.10.2013
z posiedzenia Komisji Gospodarki Komunalnej i Przestrzennej

w dniu 11 grudnia 2013r.

Miejsce posiedzenia:  sala nr 130A  UM.
Czas posiedzenia:  godz. 14.00 – 15.40

W  posiedzeniu  uczestniczyli  członkowie  komisji  oraz  zaproszeni  goście,  zgodnie  z 
załączonymi listami obecności.

Porządek obrad:
1.  Otwarcie posiedzenia.
2.  Przyjęcie porządku obrad.
3.  Informacja dotycząca prowadzonych prac związanych z wdrażaniem ustawy o  

utrzymaniu czystości i porządku w gminie
4.  Sprawy bieżące.

- projekt uchwały w sprawie  Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 
Jastrzębie-Zdrój,

- projekt uchwały w sprawie budżetu Miasta Jastrzębie-Zdrój na 2014 rok,

- projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XV.191.2012 Rady Miasta 
Jastrzębie-Zdrój z dnia 20 grudnia 2012 roku w sprawie budżetu Miasta 
Jastrzębie-Zdrój na 2013 rok,

- projekt uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami  
bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie miasta 
Jastrzębie-Zdrój w 2014 roku,

- projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze 
przetargu nieruchomości gruntowych niezabudowanych stanowiących 
własność Miasta Jastrzębie-Zdrój, położonych przy ul. Chlebowej.

- odpowiedź na wniosek w sprawie wniosku o zmianę miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego działek 886/31 i 658/31 przy ul. 
Łącznej w Jastrzębiu-Zdroju,

- odpowiedź na wniosek w sprawie rozpoczęcia procedury budowy drogi  
łączącej ulicę Strażacką i ul. Stodoły w rejonie Rodzinnych Ogródków 
Działkowych Irys,

5.  Plan pracy komisji na I półrocze 2014r.
6.  Wolne głosy i wnioski.
7.  Zakończenie posiedzenia.

Ad.  1

Otwarcia posiedzenia dokonała  przewodnicząca komisji Alina Chojecka, która powitała 



zebranych. 
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Ad.  2

Porządek obrad został przyjęty głosami:  za – 6, przeciw – 0, wstrzymujących się 
– 0.

Ad.  3

Informacja  dotycząca  prowadzonych  prac  związanych  z  wdrażaniem  ustawy  o 
utrzymaniu czystości i porządku w gminie.

Alina Chojecka
- Proszę panią naczelnik o bieżącą informację. 

Honorata Uchto – naczeln. Wydz. Gospodarki Komunalnej
- Ponad  1306  osób  nie  uiściło,  bądź  uiściło  w  części  opłatę,   z  tytułu 
gospodarowania odpadami.  Zaległość sięgała 191 tys. zł. Było ponad 7097 płatników. 
Dla 1306 płatników wystosowano upomnienia. Niektórzy ograniczali się do pierwszej 
raty.  Mam nadzieję, że przynajmniej połowa tych osób uiści należności. Wiąże się to z 
tytułami wykonawczymi. Na chwilę obecną mamy ponad 200 deklaracji więcej. Ilość 
osób  zdeklarowanych  zwiększyła  się  o  trzy.  Wpływające  deklaracje  dotyczą 
zmniejszenia się ilości osób np. z tytułu zgonu. Zdarza się też, że jest większa liczba 
osób  zdeklarowanych  na  nieruchomości.  Każda  deklaracja  wprowadzana  jest  do 
systemu.  Jedna  ze  spółdzielni  mieszkaniowych  nie  złożyła  deklaracji.  Ma  czas  do 
przyszłego tygodnia. Przygotowywana jest decyzja w tej sprawie. Mogą być wydane 
jeszcze dwie decyzje w grudniu dla spółdzielni mieszkaniowej.

Tadeusz Markiewicz
- Jeśli spółdzielnia mieszkaniowa obejmuje pewną część budynku i obejmuje np. 
50 osób, to jest liczone jako jedna decyzja, czy pięćdziesiąt.  

Honorata Uchto
- Mówimy o nieruchomości i decyzja powinna obejmować nieruchomość, bądź dla 
całej spółdzielni mieszkaniowej obejmując wszystkie nieruchomości. Podzieliliśmy to 
na  etapy  ze  względu  na  ogrom  informacji.  Dla  spółdzielni  NOWA  jest  to  ulica 
Turystyczna,  spółdzielnia mieszkaniowa  JAS-MOS  to ul. Zielona. 

Alina Chojecka
- Harmonogram odbioru śmieci  dotyczy poniedziałku, środy i piątku dla budynków 
wielorodzinnych. Nie ma tygodnia, żeby lokatorzy nie zgłaszali, że śmieci nie są na 
bieżąco  wywożone.  Zalegają  sterty.  Na  czym  polega  kontrola,  kto  kontroluje 
częstotliwość odbioru ? Czy jest harmonogram kontroli ?  Usługa jest wykonana, ale 
czy cała, skoro zalegają śmieci. Nie można dotrzeć  do kontenerów. 

Honorata Uchto
- Harmonogram  wywozu  jest  określony  odgórnie.  W  przypadku  zabudowy 
wielorodzinnej, gdzie pojawiają się przesyły ustalone zostało to trzy razy w tygodniu. 
Odbywa się to w poniedziałek, środę i piątek. Śmieci segregowane odbierane są raz w 
tygodniu.  Pojemność  pojemników  powinna  być  dostosowana  do  ilości  osób, 
zamieszkujących na danej nieruchomości i do częstotliwości. Mogę podać przykład z 
ul.  Śląskiej,  gdzie  na  zdjęciu  pokazano,  że  samochód  zatarasował  dojazd  do 



pojemników. W takiej sytuacji śmieci są nieodebrane, bo nie ma takiej możliwości.
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Dostaliśmy zdjęcia z Miejskiego Zarządu Nieruchomości.  Jeśli  chodzi  o kontrole, to 
prowadzone  są  przez  nas.  Pracownicy  jadą  w  teren.  Zdarza  się,  że  mieszkańcy 
zgłaszają przesypy, ale nieraz jest to duża ilość kartonów.  Może się zdarzyć, że firma 
nie  zdążyła  odebrać.  Udało  się  w  niektórych  miejscach  wymienić  pojemniki  na 
większe.  Nie  unikniemy odpadów wielkogabarytowych,  często  wystawianych  nie  w 
podanym terminie.  Mieszkańcy  zgłaszają  wystawione  szyby  koło  pojemnika,  gdzie 
szyba nie jest odpadem komunalnym zmieszanym. 

Alina Chojecka
- W okresie przed świątecznym wskazany byłby monitoring. 

Honorata  Uchto
- Jeśli chodzi o okres świąteczny, to w specyfikacji mamy zapisane, że w dniu 
przed świętami i po świętach będzie wywóz. 

Alina Chojecka
- Jeśli  chodzi  o  sklepy,  to  czy  osoby  prowadzące  działalność,  wiem,  że  mogą 
podpisywać  umowę  indywidualnie  z  miastem,  mogą  ze  spółdzielnią.  Chodzi  mi  o 
zalegające kartony.  Czy prowadzone są rozmowy z tymi osobami, bo zdarza się to 
nagminnie.  Chodzi  o ul. Wyspiańskiego  10, 12, 14, skąd codziennie są telefony od 
mieszkańców. 

Honorata  Uchto
-  Na Przyjaźni jest problem nie z winy MZN-u. Przedsiębiorca składając deklarację 
określa  wielkość  pojemnika  na  zbieranie  odpadów  komunalnych  zmieszanych.  W 
systemie  jest  też  zbiórka  odpadów  typu  szkło,  plastik.  Właściciel  nieruchomości 
deklaruje,  czy  zbiera  odpady  w  pojemnikach,  czy  workach.  Jest  możliwość,  aby 
podmioty np. sklepy oddawały kartony na indywidualne zlecenie. 

Alina Chojecka
- W  niektórych  przypadkach  złożona  deklaracja  nie  jest  adekwatna,  do  ilości 
produkowanych śmieci.  

Tadeusz Markiewicz
- Mieszkańcy  muszą  się  nauczyć  składowania  śmieci  w  kontenerze  np.  składać 
kartony, czy zgniatać butelki plastikowe.  

Witold Kosiorek 
- Doskonalenie  procesu  segregacji  będzie  jeszcze  trwało  długo.  W  związku  z 
brakiem deklaracji, jaki jest problem doboru pojemników. Jeśli nie złożyli deklaracji, to 
na ile pojemniki są dostosowane do warunków rzeczywistych. Pani wydział jest nowy, 
ilu liczy pracowników ? 

Honorata Uchto
- Pytał  pan  o  złożone  deklaracje.  Jeśli  chodzi  o  złożone  deklaracje,  to  mam 
wrażenie,  że  ilość  pojemników  znacznie  wzrosła.  W  niektórych  miejscach  zostały 
dołożone  dodatkowe.  Na  odpady  zmieszane  ilość  pojemników  jest  wystarczająca. 
Obowiązek segregowania jest obowiązkiem obligatoryjnym. Przy obowiązku segregacji 
potrzebna jest większa ilość pojemników segregacyjnych.
Co do pytania o wydział gospodarki komunalnej, to podzielony jest na dwa referaty. 
Referat gospodarki odpadami związany jest z wdrażaniem nowego systemu i referat 



utrzymania miasta, czyli  utrzymanie czystości, zieleni, małej architektury. Wydział 
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liczy dziesięć osób. 

Tadeusz Markiewicz
- Osoby składały deklaracje o segregowaniu, bądź nie. Czy segregujący odpady 
będzie płacił tak samo, co nie segregujący ? Większość mieszkańców zadeklarowała, 
że będzie segregować odpady. Czy to jest przez osoby odbierające weryfikowane.  

Honorata  Uchto
- Większość osób segreguje odpady. Deklaracje zostały złożone przez mieszkańców 
nieruchomości  zamieszkałych  w  domkach  jednorodzinnych.  Przy  zabudowie 
wielorodzinnej wygląda to trochę inaczej. Co miesiąc, przedsiębiorca, który odbierał 
odpady, ma w umowie zapisany obowiązek prowadzenia szczegółowej inwentaryzacji 
dotyczącej  wielkości  pojemnika,  ilości  oddanych  worków,  stopnia  wypełnienia 
pojemnika. Będzie to też informacja pod kątem częstotliwości odbioru. W październiku 
mieliśmy około 3 tony odpadów zielonych. 

Ryszard Piechoczek
- Są osoby, które spalają różne rzeczy w piecu.  Jest obecnie obowiązek segregacji 
odpadów. 

Ad.  4

Sprawy bieżące.

–projekt uchwały w sprawie  Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Jastrzębie-Zdrój,

Wyjaśnienia  do  projektu  uchwały  udzielił  Dariusz  Holesz  skarbnik  miasta.   W 
załączniku   nr  1  wprowadza  się  zmiany  wynikające  z  autopoprawki  do  projektu 
uchwały  w  sprawie  budżetu  miasta  na  2014  rok.  Załącznik  nr  2  zawiera 
zaktualizowane  wartości  w  zakresie:   prognozy  limitu  wydatków  majątkowych  w 
2016r. W kwocie 15 056 987 zł i w 2016r.  kwotę 12 656 456 zł, wyniku finansowego, 
przychodów, rozchodów, kwoty długu, zakresu rzeczowego przedsięwzięć wieloletnich, 
zmian  w  załączniku  nr  3  dotyczących  zestawienia  przedsięwzięć  wieloletnich 
dotyczących  programów  i zadań majątkowych. 

Komisja zaopiniowała pozytywnie głosami:  za – 4, przeciw – 0, wstrzymujących 
się – 2.

- projekt uchwały w sprawie budżetu Miasta Jastrzębie-Zdrój na 2014 rok,

Wyjaśnienia do projektu uchwały udzielił Dariusz Holesz.  W załączniku nr 1 ustala się 
łączną kwotę  planowanych dochodów budżetu miasta w wysokości 357 700 000 zł. W 
załączniku nr 2  łączna kwota planowanych wydatków budżetu miasta to kwota  393 
640 000 zł. Deficyt budżetu miasta na dzień 31 grudnia 2014r. ustala się na kwotę 35 
940  000  zł.  Ustala  się  łączną  kwotę  planowanych  przychodów  budżetu  miasta  w 
wysokości 36 200 000 zł  oraz łączną kwotę planowanych rozchodów budżetu miasta 
w kwocie 260 000 zł. Kwota wydatków z tytułu poręczeń udzielonych przez miasto, 
przypadających do spłaty w 2014r. w wysokości 413 467 zł.  Rezerwy budżetowe to 



kwota  4 676 139 zł.  Dochody z tytułu opłat za wydawanie zezwolenia  na sprzedaż 
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napojów alkoholowych w kwocie 1 730 000 zł przeznacza się na wydatki związane z 
realizacją  zadań  określonych  w  gminnym  programie  profilaktyki  i  rozwiązywania 
problemów  alkoholowych.  Planowane  dochody  z  tytułu  opłat  za  korzystanie  ze 
środowiska i wprowadzenie w nim zmian to kwota 3 100 000 zł. Planowane dochody z 
tytułu  opłat  za  gospodarowanie  odpadami  komunalnymi  w  kwocie  10  700  000  zł 
przeznacza się na  wydatki  związane z funkcjonowaniem systemu gospodarowania 
odpadami komunalnymi. Z tytułu grzywien nałożonych za naruszenia przepisów ruchu 
drogowego uzyskano kwotę  130  000 zł.  Załącznik  nr  4  zawiera  planowane kwoty 
dotacji  z budżetu miasta.  W załączniku nr 5 ustala się  plan dochodów gromadzonych 
na wydzielonym rachunku jednostek, o których mowa w art. 223 usta. 1 ustawy o 
finansach publicznych.  Plan wydatków funduszu sołeckiego zawiera załącznik nr  6. 
Projekt  uchwały  zawiera  również   upoważnienia  Prezydenta  Miasta   do  zaciągania 
zobowiązań,  dokonywania  zmian  w  budżecie  miasta,  przekazania  niektórych 
uprawnień. 

Komisja zaopiniowała pozytywnie głosami:  za – 4, przeciw – 0, wstrzymujących 
się – 2.

Alina Chojecka
- Proszę państwa nasza komisja na posiedzeniu  20 listopada złożyła wniosek  o 
rozpoczęcie  procedury budowy drogi łączącej ul. Strażacką i ul. Stodoły w rejonie 
Rodzinnych Ogródków Działkowych IRYS. Winniśmy byli wskazać źródło finansowania. 
Czy w przypadku zmian w projektach uchwał źródła finansowania zostały wskazane i 
przez kogo ?

Dariusz Holesz
- W ramach budżetu, który jest... 

Alina Chojecka
- Jest  to  całkowite  sfinansowanie  zadania.  Z  jednej  strony  jesteśmy 
zainteresowani, żeby ludzie nie wyjeżdżali z naszego miasta, żeby rozpoczęli budowę 
na swoich działkach budowlanych. A nie robimy nic w tym kierunku, nie rozpoczynamy 
tej procedury. Jeszcze pytanie w zakresie środków z ochrony środowiska. Chodzi o 
zadanie nasadzenie drzew, krzewów,  ścieżka dydaktyczna. Chodzi o 400 tys. zł, które 
zostały  przeznaczone  na  realizację  tego  zadania  w Bziu.  Niektórzy  pytają,  czy  ta 
ścieżka ma służyć całej społeczności. Sołectwo leży na obrzeżach miasta.  Zrobiliśmy 
taki projekt on jest wykorzystywany w parku zdrojowym, gdzie jest kwota 40 – 50 
tys.  zł  na ten rodzaj  działalności.  Są priorytety  w budżecie  miasta i  te  priorytety 
powinny  być  wzięte  pod  uwagę.  Zarówno  komisja  gospodarki  komunalnej  i 
przestrzennej  oraz  komisja  skarbu,  w  całości  poparły  ten  wniosek,  zaopiniowały 
pozytywnie.  Jest nam bardzo przykro,  że został odrzucony, nie wzięty pod uwagę. 
Przyjęlibyśmy  do  wiadomości,  gdyby  była  informacja  odpowiadająca  ile  to  ma 
kosztować. Orientowałam się w  wydziale resortowym i  powiedziano mi,  że trzeba 
byłoby  uporządkować  sprawy  związane  z  własnością  terenu.  Uporządkować  pas 
drogowy.  Gdyby nam powiedziano ile  trzeba  byłoby wydać w kolejnych latach,  to 
zrozumiemy  to.  Natomiast  potraktowanie  nas  w  ten  sposób  jest  dla  nas  bardzo 
przykre.  

Ryszard Piechoczek
- Kwestia  internetu  bezprzewodowego.  W  szkole  mistrzostwa  sportowego 
dowiedziałem się od rodziców, że nie wszystkie szkoły będą miały dostęp do internetu. 



W projekcie było to, co pozyskaliśmy z pieniędzy zewnętrznych. Czy miasto  udostępni
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w szkołach na obrzeżach miasta, żeby młodzież mogła korzystać ? Skoro stwarzamy 
możliwości  w  centrum  miasta,  to  w  szkołach  na  Przyjaźni,  w  Bziu,  w  Szerokiej, 
młodzież też będzie mogła korzystać. 

Dariusz Holesz
- Jeśli  chodzi  o  sieć,  to  jest  45  jednostek  i  na  ten  moment  nie  można  tego 
rozszerzyć.  Podłączenie  sieci  w  Szerokiej,  czy  na  Przyjaźni  to  te  same  koszty. 
Musieliśmy zrobić zgodnie z wytycznymi projektu. 
Ryszard Piechoczek
- Czyli na etapie projektowania nie można tego zmienić ? Dlaczego nie ?

Maria Pilarska  -  naczeln. Wydz. Infrastruktury Komunalnej i Inwestycji
- Jeśli jest zrobiony wniosek, to potem tego się nie zmienia. Na terenie miasta trwa 
budowa sieci internetowej przez firmę T-Mobile. Firma, robiąc sieć strukturalną, będzie 
korzystała z naszych kanałów internetu pasmowego, a my będziemy mogli dzierżawić, 
tam,  gdzie  nasz  internet  nie  dochodzi  tamtą  sieć.  Było  to  szeroko  omawiane  na 
odbiorze prac przy internecie szeroko pasmowym. Obecnie sieci są prowadzone i trwa 
wybór,  przez  wydział  informatyki  operatora  tej  sieci.  W  ramach  budżetu  będą 
zakupione części dzięki którym ta sieć, w poszczególnych punktach gdzie dochodzi 
mogła  by  być  uruchomiona.  Internet  szeroko  pasmowy,  to  nie  jest  sieć,  z  której 
wszyscy mogą korzystać bez ograniczeń. Informacje bezpłatne są bardzo ograniczone. 
We  wniosku  o  internet  szeroko  pasmowy  była  liczona  tzw.  ulga  finansowa,  która 
pozwoli  na sprzedaż poszczególnych kanałów.  W przyszłym roku, czy za dwa lata 
będzie  prowadzona  sieć  na  terenie  miasta  dotycząca  informatyzacji  służb 
marszałkowskich. 

Dariusz Holesz
- W ubr. senat wprowadził  zmianę do ustawy o podatkach dochodowych, opłatach 
lokalnych.  Z opodatkowania wyłączone są sieci teleinformatyczne. 

Maria Pilarska
- Jest  spec  ustawa  i  my  nie  mamy  prawa  odmówić  lokalizacji  np.  w  pasach 
drogowych, czyli proponowanych lokalizacji. W latach 90-tych telefonizacja kablowa 
miała priorytet.  Obecnie też z pierwszeństwem idzie telefonia komórkowa. 

Dariusz Holesz
- Dodam, że na zmianie ustawy miasto straciło ponad 200 tys. zł. 

Alina Chojecka
- Zadanie  -  adaptacja  Łazienek na potrzeby Urzędu Stanu Cywilnego.  Jest  ono 
zapisane od roku 2011,  jakie są powody opóźnienia ? 

Maria Pilarska
- Był wykonany projekt niezgodnie z umową. W oddanym projekcie brakowało 
przyłączy  ciepłowniczych  i  chyba  energetycznych.  Projektant  odesłał  nas  do 
Przedsiębiorstwa  Energetyki  Cieplnej   i  do  energetyki,  żeby  przyłącza  zostały  za 
odrębne pieniądze wykonane.  W specyfikacji i w umowie miał to zadanie projektant. 
Projekt nie został odebrany. W postępowaniu, które się toczyło żeśmy sprawę wygrali. 
W efekcie  drugi  raz  rozpisano  przetarg  na  dokumentację  projektową.  Projekt  jest 
robiony oprócz uzgodnień z panią konserwator, bowiem jest chora.  Nie wiemy kiedy 
wróci do swoich obowiązków.   
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Alina Chojecka
- Łącznik ul. Gagarina z ul. Boczną, dlaczego to robimy ?  Czy to są tereny w planie 
zagospodarowania przestrzennego ? 

Maria Pilarska
- Obecnie tam funkcjonuje i rozbudowuje się  Zakład Odmetanowania Kopalń. Było 
dużo  skarg  mieszkańców  ul.  Bocznej  na  stan  tej  drogi.  W  ramach  uzgadniania 
rozbudowy, skomunikowanie będzie z drugiej strony. Jest to budowa drogi równoległej 
do ul. Bocznej, od strony ul. Rybnickiej.

Alina Chojecka
- Czy 100% tego zadania finansuje miasto ?

Maria Pilarska
- Jest  współfinansowanie,  projekt  wykonuje  ZOK,  jest  on  prawie  ukończony. 
Oddanie tej części przewidziane jest w 2014r. 

Marian Króliczek
- Czy tablice prędkościowe zostaną zakupione, czy to będzie ten sam typ co jest 
teraz ?  Widziałem tablice, które wyświetlają prędkość i numer tablicy rejestracyjnej. 

Alina Chojecka
- Na zebraniach z mieszkańcami pojawiają się wnioski związane ze  zwiększeniem 
ilości  kamer na osiedlach,  w sołectwach.  Pan skarbnik wspomniał  o zwiększeniu o 
jeden.  

Dariusz Holesz
- Wszystkie  dziewięć  kamer  zostanie  wymienionych.  Pojawią  się  kamery  nowej 
generacji.  Najdroższa  jest  tzw.  centralka.  Najpierw musi  ruszyć  szeroko  pasmowy 
internet. 

−projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XV.191.2012 Rady Miasta Jastrzębie-
Zdrój z dnia 20 grudnia 2012 roku w sprawie budżetu Miasta Jastrzębie-Zdrój na 2013 
rok,

Wyjaśnienia  do  projektu  uchwały  udzielił  Dariusz  Holesz.  Zwiększa  się  planowane 
dochody bieżące  budżetu  miasta  o  kwotę  5  050 zł,  zgodnie  z  załącznikiem nr  1. 
Łączna kwota planowanych dochodów budżetu miasta po wprowadzeniu zmian wynosi 
404 612 086 zł. W załączniku nr 2 zwiększa się planowane wydatki budżetu miasta o 
kwotę  5  050  zł.  Łączna  kwota  planowanych  wydatków  budżetu  miasta  po 
wprowadzeniu zmian wynosi 486 417 603 zł. Zwiększa się o kwotę 367 408 zł plan 
dotacji udzielanych z budżetu miasta, zgodnie z załącznikiem nr 3. 

Komisja zaopiniowała pozytywnie głosami:  za – 4, przeciw – 0, wstrzymujących 
się – 2.

- projekt uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami  
bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie miasta 
Jastrzębie-Zdrój w 2014 roku,



Wyjaśnienia  do projektu  uchwały  udzielił  Marek Krakowski  dyrektor  Jastrzębskiego 
Zakładu  Komunalnego.  Nowelizacja  ustawy  o  ochronie  zwierząt  zobowiązuje  rade 
miasta do określenia w drodze uchwały, co roku do 31 marca  programu opieki nad 
zwierzętami  bezdomnymi  oraz  zapobieganiu  bezdomności  zwierząt.  Stanowi  to 
wypełnienie  obowiązku  opieki  bezdomnym  zwierzętom  przez  gminę.  Program  ma 
zastosowanie do wszystkich zwierząt domowych.  Projekt programu został przekazany 
do  zaopiniowania  powiatowemu  lekarzowi  weterynarii,  organizacjom  społecznym, 
których statutowym celem działania jest ochrona zwierząt oraz zarządcom obwodów 
łowieckich. 

Alina Chojecka
- Jak wygląda finansowanie, z pana budżetu, w poprzednich latach ? 

Marek Krakowski
- W naszym budżecie  250 tys.  zł   to  koszt  utrzymania schroniska.  Program w 
naszym budżecie to 50 tys. zł.  
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Alina Chojecka
- W tym roku szkolnym skorzystałam z warsztatów szkolnych prowadzonych przez 
stowarzyszenie „4 Łapy”. Jest ogromne zainteresowanie programem  „4 Łapy”.  Środki 
przeznaczone  na  ten  program  można  przeznaczyć  na  edukację  najmłodszych. 
Program jest interesujący, dostosowany do możliwości dzieci. Program był prowadzony 
w niektórych przedszkolach i w mojej szkole. Proponuję komisji, aby się zastanowić 
nad sięgnięciem po większą kwotę na edukację najmłodszych tj.  przedszkolaków i 
dzieci najmłodsze.  

Witold Kosiorek
- Problem dzikich psów na terenie  osiedli  jest  w mniejszej  skali.  Natomiast  na 
terenie  sołectw  problem  dzikich,  czy  pół  dzikich  psów  zaczyna  narastać.  Jest  to 
problem dla właścicieli psów wychodzących na spacer, bowiem mogą zaatakować albo 
nawet pogryźć.  Miałem skargi mieszkańców ul. Wyzwolenia, ul. Podleśnej. 

Marek Krakowski
- W naszych działaniach ograniczamy się do interwencji, jeśli mieszkańcy zgłaszają 
te sprawy. 

Komisja zaopiniowała pozytywnie głosami:  za – 6, przeciw – 0, wstrzymujących 
się – 0.

–projekt  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  sprzedaż  w  drodze  przetargu 
nieruchomości  gruntowych  niezabudowanych  stanowiących  własność  Miasta 
Jastrzębie-Zdrój, położonych przy ul. Chlebowej.

Wyjaśnienia  do  projektu  uchwały  udzielił  Daniel   Zarzycki  naczeln.  Wydz.  Mienia. 
Projekt  uchwały  mówi  o  wyrażeniu  zgody  na  sprzedaż  w  drodze  przetargu 
nieruchomości  gruntowych  nie  zabudowanych,  stanowiących  własność  miasta 
Jastrzębie-Zdrój.  Są to działki  nr 1193/20 i  działka 367/23. W planie miejscowym 
zagospodarowania  przestrzennego  miasta,  działki  znajdują  się  w  strefie  zabudowy 
produkcyjno – usługowej. 

Komisja zaopiniowała pozytywnie głosami:  za – 6, przeciw – 0, wstrzymujących 
się – 0.



- odpowiedź na wniosek w sprawie wniosku o zmianę miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego działek 886/31 i 658/31 przy ul. 
Łącznej w Jastrzębiu-Zdroju,

Komisja zapoznała się z  powyższą odpowiedzią na wniosek, która stanowi załącznik 
do protokołu. 

- odpowiedź na wniosek w sprawie rozpoczęcia procedury budowy drogi  
łączącej ulicę Strażacką i ul. Stodoły w rejonie Rodzinnych Ogródków 
Działkowych Irys.

Komisja zapoznała się z  powyższą odpowiedzią na wniosek, która stanowi załącznik 
do protokołu. 
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Ad.  5

Plan pracy komisji na I półrocze 2014r.

Komisja przyjęła plan pracy na I  półrocze 2014r. głosami:  za – 6, przeciw – 0, 
wstrzymujących się – 0.  
Plan pracy stanowi załącznik do protokołu. 

Ad.  6

Wolne głosy i wnioski.

Maria Pilarska
- Mam  dla  państwa  informację  odnośnie  przebudowy  ul.  Witczaka.  Pokażę  to 
państwu  na  mapie.  Starego  śladu  docelowo  nie  będzie.  Zbiornik  ppoż.  w  parku 
zostanie zlikwidowany. W koncepcji projektu jest proponowana estakada w kierunku 
ul. Staszica.  Następny etap jest od wjazdu do oczyszczalni do ul. Wodzisławskiej. 

Alina Chojecka
- Jaki będzie okres wykonania drogi i jakie będą to środki ? 

Maria Pilarska
- Projekt jest wykonany. Prace rozpoczynamy w przyszłym roku. W budżecie  to 
środki około 3 mln zł. Realizacja zadania przewidziana jest  na dwa lata. 

Alina Chojecka
- Co z wnioskiem, czy mamy szukać  źródła finansowania ?

Barbara Mirecka  -  naczeln. Wydz. Architektury
- Wniosek  jest   pokłosiem  tego,  że  miasto  odstąpiło  od  procedury  scalania 
gruntów. 



Ad.  7
Przewodnicząca komisji podziękowała zebranym za przybycie i zakończyła obrady. 

Przewodnicząca Komisji
Gospodarki Komunalnej i  Przestrzennej

Alina Chojecka

Protokołowała
Alicja Trocka




